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Godkendelse af regnskab 2024 

25/1653 Åben Sag 

Sagsgang 

FU, MTU 

Sagsfremstilling 

Regnskabet for Grenaa-Anholt Færgefart skal godkendes af Færgeudvalget og Miljø- og 

Teknikudvalget. 

Årets resultat viser et merforbrug på 0,176 mio. kr. i forhold til budgettet. Dette merforbrug er aftalt 

med forvaltningen og er anvendt til opdatering af lysstof til LED-lys på færgen. 

 

Generelle kommentarer til regnskabet: 

 Der har været ekstra indtægter fra almindelig fragt, hvilket skyldes overførsler til udvidelsen 

af genbrugspladsen på Anholt. 

 Der har også været ekstra indtægter fra fem mølleture. 

 Til gengæld har der været lavere indtægter fra cykeltransport på grund af nedsatte priser i 

højsæsonen (indførelse af fuldt landevejsprincip). 

 Der har været ekstra udgifter til opdatering af bagagevogn og reparationer i forbindelse med 

nedbrud på kølecontainer. 

 Der har været en sygemelding på 10 måneder og en anden på 3 måneder, hvilket har medført 

ekstra lønomkostninger til afløsere. 

 Væsentlige besparelser er opnået på grund af lavere priser på marinediesel og en ny 

indkøbsaftale. 

 Omkostninger til udbedring af skader i forbindelse med påsejling af bøjer på Anholt og 

kajanlægget ved Grenaa. 

Indstilling 

Sekretariatet indstiller at regnskab 2024 godkendes. 

Beslutning i Færgeudvalget Grenaa - Anholt færgefart den 28-02-2025 

Udvalget ønsker at udtrykke glæde ved den positive udvikling i olieforbruget. Udvalget påskynder 

personalets stor indsats for at opnå dette. 
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Regnskabet blev godkendt. 

 

Afbud: 

Lars Gleerup (DF) 
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